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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Birgit Grahn                                   Per Westberg  

   

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3 Anmälan av protokollsjustering 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
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§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ledamöterna Birgit Grahn och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 10 maj 

2011 kl. 10.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden  

Hässelgården 

Birgit Grahn informerade om att förtroenderåd hållits den 6 maj 2011.  

Omstruktureringar pågår på avdelningarna med både boende och personal. I nuläget är det 58 

boende totalt på Hässelgården. Planerad inflytt till A-huset den 1 oktober 2011. 

Tio personal har gått över till hemtjänsten, de trivs och allt har fungerat bra. Ingen personal 

har ännu gått till övertalighet.  

Påskfirandet uppskattades och alla boende fick varsitt påskägg.  

Röda Korset besöker regelbundet och underhåller med sång och musik i samlingssalen. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson meddelade att förtroenderådet kommer hålla årsmöte den 11 maj 2011. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera. Anhörigrådet på Koppargården kommer att 

sammanträda i den 12 maj 2011. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 17 maj 2011 

Ärende 10. Tertialrapport 1/2001 för Hässelby-Vällingby sdn. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsänds senare. 

 

Ärende 11. Namnändring av Hässelgårdens vård- och omsorgsboende till Liviagården. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 12. Redovisning av stimulansmedel 2010 inom äldreomsorgen. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 13. Ansökan till Länsstyrelsen i Stockholms län om utvecklingsmedel för 

genomförande av interventionssamtal med våldsutövande personer i nära relationer samt stöd 

till våldsutsatta kvinnor. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 14. Handlingsplan för minskat alkohol- och drogmissbruk bland ungdomar och unga 

vuxna. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsänds senare. 

 

Ärende 15. Detaljplan för del av fastigheten Trigylfen 1 inom stadsdelen Hässelby strand. 

Pensionärsrådet anser att förvaltningens plan medför ett ingrepp i grönområden som ligger 

inom stranskyddsområde. 

Pensionärsrådet har önskemål om att några lägenheter i fastigheten förbehålls seniorboende. 
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Ärende 16. Detaljplan för Korthållaren 5 i stadsdelen Vällingby. 

Pensionärsrådet anser att de grönområden som finns i Vällingby bör finnas kvar. 

Infrastrukturen bör tas hänsyn till innan innevånarantalet ökas. 

 

Ärende 17. Om förbättrad situation för hemlösa i Stockholm- motion från (s). 

Pensionärsrådet anser att det är en viktig fråga som bör prioriteras och ställer sig bakom 

förslaget från (s). 

 

Ärende 18. Om barn till missbrukare och psykiskt funktionsnedsatta ska ha rätt till gruppstöd- 

motion från (v). 

Pensionärsrådet ställer sig bakom skrivelsen. 

 

Ärende 19. Uppdragslista. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsänds senare. 

 

Ärende 20. Redovisning av antalet beslut om förlängd utredningstid i förhållande till antalet 

inledda utredningar samt orsaker till besluten om förlängd utredningstid- uppdrag från 

stadsdelsnämnden 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 21. Svar på skrivelse från (v), (s) och (mp) om gratis larminstallation till alla 

medborgare inom Hässelby-Vällingby sdf som är över 80 år. 

Pensionärsrådet föreslår stadsdelsnämnden att vidarebefordra det förslag som pensionärsrådet 

tidigare beslutat om den 14 mars 2011 till äldrenämnden för behandling.  

Utdrag ut pensionärsrådets protokoll från sammanträde den 14 mars 2011: 

”Efter flera uppmärksammade olyckor/sjukdomsfall i hemmet där äldre medborgare fått ligga 

ensamma i flera dygn utan hjälp kräver pensionärsrådet att stadsdelsnämnden erbjuder alla 

medborgare över 80 år inom stadsdelen gratis larminstallation”. 

 

Ärende 22.  Ansökan om plats på servicehus. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom de krav och synpunkter som (v) och (s) tar upp i skrivelsen. 

 

Ärende 23. Föreningsdriven verksamhet i Allhuset MittiByn. 

Pensionärsrådet tycker att verksamheten MittiByn bör rikta sig mot alla åldersgrupper. 

 

Ärende 24. Brandskydd. 

Pensionärsrådet stället sig bakom ärendet och tagit del. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen. 

Annica Dominius informerar om att anbud och förfrågningsunderlag för Hässelgården nu gått 

ut och att visningar av A-huset för intressenter pågår. Ena enhetschefen Petra Gustafsson har 

slutat och Ingrid Wikström, tidigare chef för sjuksköterskorna, ersätter hennes tjänst fram till 

2012-01-31. 

Socialstyrelsens öppna jämförelser publiceras nu på deras hemsida. 
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§ 8 Övriga frågor 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förvaltningens förslag i ärende  Närtrafiken - förbättringar 

dnr 3.1-590-2010  men vill komplettera med följande skrivelse: 

Pensionärsrådet konstaterar att Närtrafiken inte alls trafikerar stadsdelen Hässelby Villastad.  

Denna stadsdel består till övervägande del av enfamiljshus, såsom fristående, radhus eller 

kedjehus. Därutöver har på senare tid byggts flerfamiljshus. De flesta enfamiljshusen byggdes 

under 70-talet. De boende har därför uppnått och uppnår nu i rask takt pensionsåldern. 

Kollektivtrafiken fungerar tillfredställande under dagtid. Då man kan ta sig till Vällingby med 

buss 518 och 541 samt till Hässelby Strand med buss 119. 

Bussarnas avgångs- och ankomsttider till Vällingby och Hässelby Strand är dock inte 

anpassade till tunnelbanans tider. Dessutom upphör buss 518 att gå efter kl. 18 och buss 541 

avgår varje halvtimme efter kl. 21. Buss 119 har oftast halvtimmestrafik. Detta gör att det kan 

bli en halvtimmes väntan i Vällingby vid hemfärd på kvällstid.  Med det ökade 

bostadsbyggandet under 2000-talet är bussarna ofta fulla varför man får stå och det är 

naturligtvis påfrestande för oss äldre. Även om man blir erbjuden en sittplats kan det vara 

svårt att acceptera den eftersom man då får tränga sig fram i bussen, ett inte så enkelt företag 

för pensionärer med rörelsesvårigheter. 

Att bygga ut Närtrafiken även inom Hässelby Villastad är en prioriterad fråga. Bebyggelsen 

inom stadsdelen, genom att de flesta bor i enfamiljshus, är utspridd och därigenom blir 

gångvägarna långa till de ordinarie busshållplatserna. En försvårande omständighet för den 

äldre befolkningen. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 7 juni 2011 klockan 10.00–12.00 i 

lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning 

 

 

 

 


